

ИНФОРМАЦИЯ О СРОКАХ ПРОВЕДЕНИЯ ПРИЕМА

(для лиц, поступающих по договорам об оказании платных образовательных услуг для иностранных граждан с обучением на английском языке, начало учебного года — 01 ноября 2021 года)

Сроки приема документов, необходимых для поступления на обучение

Прием документов на первый курс осуществляется с 19 июня по 15 октября.

После указанных сроков приема заявлений никакие дополнительные документы приемной комиссией не принимаются и претензии не рассматриваются.

Сроки проведения вступительных испытаний

Сроки проведения вступительных испытаний с 18 октября по 25 октября.

Публикация конкурсных списков 26 октября публикация конкурсных списков

Сроки завершения представления поступающими заявлений о согласии на зачисление

28 октября завершается прием заявлений о согласии на зачисление.

Сроки зачисления

29 октября издается приказ (приказы) о зачислении лиц, успешно прошедших вступительные испытания.

Confirm Admission Commission Chairman, acting rector of Federal State Budgetary Educational Institution Higher Education Kirov Medical University of Health Department of Russia L.M Zheleznov

Information about the Dates of Submission of the Documents Required for Entering to Study

(for foreign countries citizens entering on the basis of paid educational services, to study in English language, the start of the academic year is – 01 November 2021)

The Dates of Submission of the Documents required for Entering to Study Document submission to the first year training takes place from the 19th of June till the 15th of October.

After the above-mentioned dates the Admission Commission takes no additional documents and considers no claims.

The Dates of Entrance Examinations

The dates of conducting entrance examinations are from the 18th of October till the 25nd of October

Publication of competition lists

October 26 publication of competition lists

The Closing Dates of the Applicants' Presenting their Agreement to be Enrolled

the 28th of October is deadline of receiving applicants agreement to be enrolled.

Enrollment Dates

The 29th of October is the date when an order (orders) is issued about the enrollment of those who have passed the entrance examinations successfully.